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Zápis ze 4. (mimořádného) jednání Finančního výboru ZMČ Praha 1 konaného 

26. 4. 2023 

Přítomni: Giancarlo Lamberti – předseda FV 

  Stanislav Lazar – místopředseda FV 

  Jolana Braunová – tajemnice FV 

  Ing. Jakub Veselý – člen FV 

Marika Mocková – členka FV 

  JUDr. Pavel Marc LL.M. – člen FV – příchod 16:10 

  Ing. Karel Tabery – člen FV 

Omluveni:         Mgr. Michal Vostřez – člen FV 

Neomluveni:     ------------ 

Přizvaní:          Tomáš Zbořil – asistent předsedy FV – OMLUVEN 

    Ing. Tomáš Heres – člen Rady MČ Praha 1 pro oblast financí a majetku 

  Ing. Zdeněk Kovářík, zástupce tajemníka ÚMČ Praha 1 pro oblast finanční a    

 majetkovou - OMLUVEN 

  JUDr. Petr Dětský - vedoucí Právního oddělní 

  Mgr. Petr Vaněk - vedoucí OTMS 

  Mgr. Kateřina Dubská - vedoucí Oddělení správy nemovitostí 

Hosté ÚMČ P1: Mgr. Michal Müller, radní 

Hosté:   JUDr. Marek Bánský - AK BÁNSKÝ, HELMOVÁ & PARTNEŘI 

  Mgr. Martin Škrabal - zástupce insolvenčního správce 

  Mgr. Václav Jindra - AK Jindra 

Zapisovatelka:  Jolana Braunová – tajemnice FV 

Zahájení jednání:  16:00 

Ukončení jednání: 18:15 

 

1) Úvod – volba ověřovatele a schválení programu 

Jednání zahájil předseda výboru v 16:00. Na úvod nechal hlasovat o ověřovateli zápisu jednání. Navržen 

byl Stanislav Lazar. Ten nominaci přijal a poté se přešlo k hlasování. 

Hlasování číslo 41 : Volba ověřovatele zápisu 
5 - PRO, 0 - PROTI, 1 - ZDRŽELO SE 

Ověřovatelem byl zvolen Stanislav Lazar. 
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2) Schválení navrženého programu 

Předseda navrhl ke schválení program, který obsahuje pouze jeden bod a dále navrhl jednání výboru 

jako neveřejné s tím, že pouze hosté, kteří byli přizváni mohou na projednávání bodu zůstat přítomni. 

Nikdo neměl námitky. 

Hlasování číslo 42 : Schválení programu  
6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

Navržený program byl schválen a jednání výboru bylo schváleno jako neveřejné. 

Hlasování číslo 43 : Schválení hostů na neveřejném jednání  
6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

Finanční výbor schvaluje přítomnost Michala Müllera, Marka Bánského, Martina 
Škrabala a Václava Jindry na neveřejném jednání výboru. 

 

3) Návrh dohody o mimosoudním vyrovnání v rámci soudního sporu vedeného u 

Obvodního soudu pro Prahu 1 DONLIČ INTERIER spol. s r.o. v likvidaci 

Předseda výboru zahájil projednávání bodu a předal slovo zástupci insolvenčního správce. Ten se ujal 

slova a vysvětlil pohled na situaci z pozice insolvenčního správce. Předseda výboru dále předal slovo 

členům výboru, aby se mohli na Mgr. Škrabala obracet s dotazy, než bude muset opustit místnost. 

S otázkami se postupně hlásili členové a Mgr. Škrabal odpovídal. Poté předseda výboru poděkoval 

Mgr. Škrabalovi za jeho čas a odpovědi a poprosil ho, aby opustil místnost. Dále výbor jednal se 

zástupci advokátní kanceláře o různých možnostech. Následovala diskuse, do které byli zapojeni 

všichni přítomní. Během debaty došlo ke slovnímu střetu mezi Stanislavem Lazarem a JUDr. Pavlem 

Marcem. S. Lazar připomínkoval délku projevů opozičních zástupců, která byla nadměrně dlouhá při 

jednání zastupitelstva i během jednání výboru. Podle S. Lazara se mohl JUDr. Marc zajímat o 

podklady již dříve a nemusel jednání výboru tímto zdržovat. JUDr. Marc se ohradil, že tyto poznámky 

na jednání výboru nepatří, a že se vůči nim ohrazuje. 

Předseda navrhl přerušení projednávání bodu do červnového jednání výboru z důvodu doplnění 

dalších informací ze strany právního oddělení. 

Hlasování číslo 44 : Přerušení projednávaného bodu  
6 - PRO, 0 - PROTI, 0 - ZDRŽELO SE 

Bod „Návrh dohody o mimosoudním vyrovnání v rámci soudního sporu vedeného u 
Obvodního soudu pro Prahu 1 DONLIČ INTERIER spol. s r.o. v likvidaci“ se přerušuje do 

červnového jednání Finančního výboru. 

 

Na závěr jednání předseda všem členům poděkoval a ukončil jednání v 18:15. 

 

Příští jednání výboru se bude konat na úřadě MČ Praha 1, v místnosti č. 212, dne 4.5.2023 od 16:00. 

Schválil: Giancarlo Lamberti, předseda FV ZMČ Praha 1 v.r. 

Zapsala. Jolana Braunová, tajemnice FV ZMČ Praha 1 v.r. 

Ověřil: Stanislav Lazar, místropředseda FV ZMČ Praha 1 v.r. 


